

Artikelkonfigurator Drester GP Filter eQ:

- Öppna filen och aktivera redigering.
- Sätt markören på den orange rutan "English". Tryck på den lilla pilen till höger och välj språkversion.
- Sätt sedan markören i de tre orange rutorna under "Svar" och välj alternativ genom att trycka på den lilla pilen till höger.
- De artiklar som behövs kommer att visas automatiskt under "Artikelnummer att beställa"
- Under själva konfiguratortabellen finns artiklarna listade med artikelnummer, artikelbenämning samt en längre beskrivning av varje artikel.

Part number finder Drester GP Filter eQ:

- Open the file and activate editing.
- Place the cursor in the orange panel "English". Press the small arrow to the right and choose language version.
- Place the cursor in the three orange panels below "Answer" and choose alternatives by pressing the small arrow to the right.
- The part numbers needed will automatically be shown under "Part numbers to order"
- Below the Part number finder, the articles are listed with article number, article name and a more detailed description of every article.

Produktwähler Drester GP Filter eQ:

- Datei öffnen und Redigierung aktivieren.
- Cursor in oranges Feld "English" plazieren. Auf den kleinen Pfeil rechts drücken um Sprachversion zu wählen.
- Cursor in die drei orangen Felder unter "Antwort" plazieren. Auf die kleine Pfeile rechts drücken um Alternativen zu wählen.
- Die benötigten Artikelnummer werden automatisch unter "Artikelnummer" gezeigt.
- Unter der Produktwählertabelle sind alle Artikel mit Artikelnummer, Artikelbezeichnung und eine ausführlichere Artikelbeschreibung gelistet.